



Gdańsk, dnia 29 grudnia 2025

Protokół z IX Sesji Rady Dzielniczy Gdańsk Siedlce

godz. 18.00 Sesję rozpoczyna przewodniczący Rady Dzielniczy Andrzej Nawara

Wyznacza do protokołowania Radnego Szymon Mendyka

- Przewodniczący Andrzej Nawara przechodzi do odczytania porządku obrad i głosowania nad nim.
W głosowaniu porządek obrad został przyjęty jednogłośnie .

-Przewodniczący przechodzi do odczytania i protokołów sesji VIII Rady Dzielniczy
- Za przyjęciem protokołu głosuje 10 osób przy dwóch głosach wstrzymujących.
- Kolejnym punktem jest informacja zarządu o sprawach bieżących. Głos Zabiera przewodniczący zarządu Wojciech Widzcki.
- Informacja nt. działki 135 . Otrzymaliśmy pismo, odpowiedź od Pani Wiceprezydent Iwony Legińskiej . na zapytanie przesłane w październiku. Odpowiedź : cokolwiek budowa „Skarpa” składa się na tym terenie, robi to bez umowy z miastem. Umowę miasto podpisało z innym podwykonawcą na prace remontowe sieci wodnokanalizacyjnej przewidzianych na sierpień 2026. Umowa z poprzednim dzierżawcą wygasta w 2023 roku i działka przekazana została na stan miasta bez pozostałości budowlanych.

Plan zagospodarowania tej działki przedstawiony po spotkaniu z Wicewojewodą Panem Emilem Rojkiem . Miasto wystąpiło o darowiznę tej działki związanym planem zagospodarowania, który mówi o zabudowie usługowej do 60% tej działki. Jestem też po spotkaniu z Panią Sylwią Betlej nt. co zrobić by zostawić ją zieloną i powiązać z pałacykiem , który ma być odnawiany. W piśmie tym też jest adnotacja , że będzie przeznaczony na cele społeczne.

Temat związany z kostką brukową i pismem przygotowywanym z Radnymi Mirosławem Kościatą i Wojciechem Karaus. W odpowiedzi

uzyskaliśmy informację, że teren ten podlega ochronie konserwatorskiej. W taki skrót informacji, że kostka została zinwentaryzowana i jest złożona na innym placu budowy dewelopera. Kostka i Szyny. Ale ile i gdzie takiej informacji nie mam.

-Radny Mirosław Kościół dodaje, że z innego pisma wiemy, że służby Miejskie tego nie zinwentaryzowały.

- Dyskusja i analiza otrzymanych pism i dokumentów w tej sprawie. Według dokumentów kostka powinna być przechowywana na ul. Benzynowej, wz wystawione są przez zupełnie inne firmy, radny Kościół stwierdza, że nie wiadomo, gdzie jest ta kostka na chwilę obecną. Pyta:

- radny Mirosław Kościół prosi i o głos i możliwość zadania pytania w tej sprawie. Po uzyskaniu zgody: Dla czego Przewodniczący Zarządu wybierając się na spotkanie z Wicewojewodą, nie informuje rady o takim spotkaniu, a w szczególności Komisji Infrastruktury i Transportu i jej przewodniczącego.

- Przewodniczący Wojciech Widzicki – Informowałem, że jest planowane takie spotkanie. Nie wiedziałem kiedy ono się odbędzie. O terminie spotkanie zostałem powiadomiony trzy dni przed.

- Radni Mirosław Kościół: o czym konkretnie tam rozmawialiście ?

- Przewodniczący Wojciech Widzicki: Przede wszystkim o działce 135 i Pałacyku. Na tym spotkaniu dowiedziałem się, że miasto złożyło wniosek o darowiznę tej działki. Wicewojewoda podkreślił, że jeśli darowiznę zrobią to jedynie na cele usługowe, więc prawdopodobnie szykują tam jakiś budynek. Wicewojewodzie natomiast podobał się pomysł powiązania działki z pałacem. Ponieważ jeśli miasto sprzeda tę działkę to pałac zostanie okrojony po cztery metry z każdej strony.

- Radny Wojciech Krause od strony ul. Kościelnej działka pałacyku sąsiaduje z inną działką i jest tu przestrzeń tylko 4 metrów. Dyskusja o obrysie działki.

- Przewodniczący Wojciech Widzicki: Powstał pomysł by te pytania wszystkie przestać do Pani Prezydent i do wiadomości Wicewojewody. To podziałło, ponieważ gdy miasto zgubiło mojego maila, to kilku dyrektorów wydzwaniło i dopytywało o sprawę. Gdy wicewojewoda dopytywał o odpowiedź na te pytania.

- Radny Mirosław Kościat: Przypominam, że przedmiotem naszej troski jest teren zieleńca, gdzie urządzono dzikie składowisko i wysypisko odpadów. Czy konkretnie w tej sprawie Wicewojewoda obiecała jakieś działanie?

- Przewodniczący Wojciech Widzicki: za to co dzieje się na tym terenie odpowiada miasto. Czyli dokładnie Gdańskie Nieruchomości.

- Radny Mirosław Kościat: To Wydział Skarbu odpowiada, ponieważ to teren Skarbu Państwa. Ja nie wiem, czy Gdańskie Nieruchomości odpowiadają.

- Przewodniczący Wojciech Widzicki: Odpowiadają za bieżące utrzymanie. Ponieważ jednym z pytań Wicewojewody - było kto i na jakiej podstawie tego używa?

Pytanie do Radnych Wojciecha Krause i Mirka Kościata, ponieważ wy częściej tam chodzicie. Czy na tej działce nadal znajdują się odpady Budowlane?

- Radna Monika Dobrzyńska: Cały czas mam zdjęcie z wczoraj mogą je pokazać. Dyskusja nt. Stanu obecnego.

- Radny Mirosław Kościat: Ja mam pytanie do przewodniczącego. Dla czego nie uzyskałem od przewodniczącego odpowiedzi na maila do przewodniczącego i jego zastępcy /mail z 3 grudnia / w sprawie kostki brukowej z prośbą o informację. Jak informowałem Państwa sprawa jest gloszona do miasta i na policję 5 stycznia 2026 będę miał spotkanie i będę przesłuchiwany w charakterze świadka w sprawie tej kostki brukowej. Chciałem mieć informację w miarę pewną od Zarządu Rady Dzielnicy, ponieważ muszę przedstawić dokumentację ponieważ sprawa dotyczy naszego terenu. Odpowie Pan Przewodniczący na to pytanie?

- Przewodniczący Wojciech Widzicki: Dla czego nie otrzymałeś? To jest moje przeoczenie. Chciałem wysłać też tobie to pismo i zostało w nie wysłanych, i tak naprawdę jest ono w pewnej formie odpowiedzią.

- Radny Mirosław Kościat: Mam jeszcze pytanie, czy ty jako przewodniczący, mamy tu różne inwestycje deweloperskie, czy jako przewodniczący spotykasz się z tymi deweloperami, czy w jakiś sposób oni docierają do ciebie? czy konkretnie Murapol próbował rozmawiać?

- Przewodniczący Wojciech Widzicki : Na początku były rozmowy, teraz będę miał następną rozmowę w sprawie Goszczyńskiego brali udział w spotkaniu przedstawiciele Murapolu. Jeśli chodzi o Goszczyńskiego Murapol był aktywny na samym początku, teraz kontakt z nimi praktycznie jest żaden. Ostatni kontakt w sprawie Goszczyńskiego był 4 grudnia 2025.

- Radny Wojciech Krause: Pamiętacie była tam sprawa kostki brukowej i zmiany kształtu /przebudowy tej ulicy z kostki brukowej/ Woda deszczowa spływała rynsztokiem po prawej stronie . Dodatkowo wybudowany został na dole ogród deszczowy. Po przebudowie zmieniono całkowicie kształt , teraz woda płynie w lewo w kierunku budynków.

- Radny Wojciech Widzicki: tak przyszedł wody Gdańskie na to spotkanie , przedstawiciel dewelopera i wykonawca tej przebudowy. Okazało się , że jest tam krawężnik , który ma zatrzymać wodę lecz piasek po przebudowie z ulicy nie został usunięty. Sprawa się rozmyła. Tam jest kilkucentymetrowy próg , który większej wody z pewnością nie zatrzyma. Ustalono, że dokończą wyższe krawężniki w kilku miejscach. Sprawa jest do monitorowania.

- Radny Wojciech Krause: po zrównaniu chodnika z ulicą ta woda leci jak chce i zalewa posesję. Pamiętać należy by wytapać to w czasie prac budowy, gdyż błędy będzie musiał usunąć deweloper. Musimy zwrócić na to uwagę ponieważ odbiory są realizowane w stanie jakim to teraz jest.

- Przewodniczący Wojciech Widzicki : Następny punkt wracamy do tematu parku przy staro dworskiej. Ostatnio rozmawiałem z Panią Sylwią Betlej. Chce wrócić do tego tematu i najprawdopodobniej będzie spotkanie po nowym roku z przewodniczącymi rad Siedlce i Suchanino i dyrektorem do Spraw Zieleni. Sprawa dotyczy wyjaśnienia, dla czego inwestycja nie jest dokończona i dla czego została wstrzymana przez Panią dyrektora z ZDiZtu.

Jeśli chodzi o Winną Górę : Jest już prze procedowane odebranie części terenu działek, było jakieś spotkanie bez poinformowania zarządu. Spotkanie ZDiZu w sprawie projektu na Winne Górze. W pierwszym kwartale 2026 będzie rozpisywany przetarg na to.

- Przewodniczący Rady Dzielnicy Andrzej Nawara: Wracając do Starodworskiej. Przed świętami otrzymałem informację , że po uzyskaniu odpowiedzi od Polskich Wód zostaną rozpoczęte prace związane projektem przebudowy ul. Starodworskiej.

- Przewodniczący zarządu Wojciech Widzicki: Remont ul. Malczewskiego. Jest nie oficjalna informacja, że inny deweloper który rozpocznie budowę przy numerze 95 ma się włączyć do projektowania na podstawie umowy 16-letniej. Projekt ugrzązł od 3 lat i nie są w stanie tego zaprojektować.

- Dyskusja o Zbiornikach retencyjnych przy ul. Ciasnej.

- Radny Mirosław Kościół: Wróćmy jeszcze do ul. Malczewskiego. Czyli od 4 lat kopujemy się z koniem Alkom miał zaprojektować ul. Malczewskiego teraz dowiadujemy się, że wchodzi nowy deweloper i wszystko trafi do kosza, ponieważ nowi deweloperzy będą się dogadywać ze sobą teraz przez najbliższe 10 lat?

- Przewodniczący Wojciech Widzicki: najprawdopodobniej tak. I to nie jest wina dewelopera, który chciałby to zamknąć lecz wydziałów Miasta.

- Radny Mirosław Kościół: należy zorganizować spotkanie komisji infrastruktury i pomyśleć gdzie to zgłosić.

Dyskusja na temat takiego stanu rzeczy.

- Radny Mirosław Kościół: Kontaktowałem się z Panią z Polski Wód jak w ogóle doszło do tego, że projekt zbiorników retencyjnych powstał. Budżet był na 2022 rok przegłosowany w 2021, następnie trzy lata nic się nie dzieje. Następnie przychodzi ekipa i robi inwestycje na terenie, na którym przez trzy lata nas blokowało. Dodatkowo znika karuzela, która nie była wyjątkowym pomnikiem architektury, ale była lokalnym Świątkiem historii. Pani mnie poinformowała, że podobno było spotkanie z mieszkańcami i radnymi. Gdy zacząłem dopytywać...

- Przewodniczący Zarządu Wojciech Widzicki: Tak było na tym spotkaniu.

- Radny Mirosław Kościół: czy to twoja decyzja by to usunąć, czy możesz to potwierdzić?

- Radny Wojciech Widzicki: Nie, nie potwierdzam. Tam nie było rozmowy o huśtawce, tylko o grodzie deszczowym. Ja w ogóle znalazłem się tam przypadkiem, nie byłem zaproszony przez strony, lecz napisała do mnie mieszkanka o tym spotkaniu. Podnosiłem kwestię, że ma tu się znaleźć zbiornik retencyjny, lecz Pani, która miała to projektować uznała, że to nie przeszkadza.

- Dyskusja na temat zasadności wydawania na projekt obywatelski 100 czy 150 tysięcy na „ogród deszczowy”, gdzie nie jest możliwe ze

względu na ponad 10 cm krawężnik na ul. Malczewskiego, który blokuje przepływ wody do parku.

- Radny Mirosław Kościat: Informuje, że wystąpię z wnioskiem o informację publiczną do Wód Polskich, kto wyraził zgodę na takie marnotrawienie publicznych pieniędzy. Gdy otrzymam jakąś odpowiedź to oczywiście Państwa poinformuję.

- Przewodniczący Zarządu Wojciech Widzicki: Jeszcze do ul. Malczewskiego - ja pamiętam, że pierwsze rozmowy co do projektu remontu Malczewskiego były 2019 roku. To siedem lat i cofamy się do tamtego momentu. Sprawa chodnika przy ul. Ciasnej. ZDiZ po analizie sytuacji proponują poszerzenie chodnika przy przedszkolu pod warunkiem wystąpienia przez Radę Dzielnicy o przekształcenie ruchu w ruch jednokierunkowy na ulicy Ciasnej.

- Radny Wojciech Krause nie pyta nas o opinie w fazie projektowania, a teraz przesuwają odpowiedzialność na nas.

Dyskusja nt. Coraz większej aktywności deweloperskiej wokół ul. Malczewskiej ograniczonego wyjazdu przez ul. Ciasną i Kościelną.

- Radny Szymon Mendyka: Czy wiadomo coś w sprawie pomysłu połączenia ul. Kartuskiej z ul. Armii Krajowej przez ul. Kłopot i działki?

- Radny Wojciech Krause: Sprawa zatrzymała się w roku 2013 ale budynki na ul. Pobiedzisko i Kłopot nie są remontowane ponieważ cały czas zostają na terenie rezerwy pod drogę. Ta sama sytuacja jest do ul. Powstańców Warszawskich.

- Przewodniczący Wojciech Widzicki: Na ul. Pobiedzisko bodajże 12 remont się rozpoczyna.

- Radny Wojciech Krause: dostaliśmy informację, że jest opracowywana dokumentacja projektowa do rewitalizacji. Również dotyczy to oświetlenia.

- Przewodniczący Wojciech Widzicki: mam informację, że remonty ruszą w 2027 roku.

Dyskusja nt. awarii oświetlenia na ul. Pobiedzisko

- Radny Mirosław Kościat: Czy mamy jakąś informację w sprawie remontu chodnika kartuska od 80 – 126?

Składam wniosek o oficjalną informację od miasta, jaki jest status tych spraw na dzień dzisiejszy.

- Radny Wojciech Krause : Wraki – Wrakina chwile obecną mamy opanowane. Przybywają regularnie , my je zgłaszamy i regularnie je wywożą. Temat śmietników też się uspokoił , ponieważ są zgłaszane na bieżąco. Jedyna sprawa śmietnika to na ulicy Zakopiańskiej. Czekamy tam na decyzje lecz komisja Infrastruktury będzie przypominać na bieżąco ten temat.

- Przewodniczący Wojciech Widzicki: w styczniu kolejne Spotkanie z ZDiZ , ostateczne spotkanie było we wrześniu.

- Radny Mirosław Kościół: My jako radni nie wiemy jaki jest kalendarz tych spotkań i jakie są terminy. Ty nas informujesz , że takie spotkania się odbywają , ale my jako radni nie mamy takiej możliwości by zadać pytanie lub uzyskać informacje w jakiejś sprawie. Jak wysyłam zapytanie w jak w sprawie kostki brukowej zapominasz o tym. Wypprzedzam tu od razu twoją odpowiedź , że jeśli ma ktoś pytania to niech na bieżąco ciebie informuje, to to nie działa. Mamy coraz większe problemy z bezpieczeństwem na dzielnicy. Ze złodziejstwem, chuligaństwem. Więc pytanie dla czego nie ma spotkań ze Strażą Miejską czy Policją. Wiadomo , że odmówiono nam nowych kamer monitoringu , choć monitoring zamontowano pod domem Pana Borawskiego. Uważam osobiście, że radni , a w szczególności komisja Infrastruktury i Transportu nie zna kalendarza spotkań. Gdybyśmy wiedzieli , że ty się spotykasz w konkretnym dniu z tym czy tym to przygotowalibyśmy konkretne sprawy do poruszenia. Nie wiem czy ty byś chciał nas włączyć wtedy w to czy nie. Ale to z powoduje, że będziemy mogli pracować na konkretach. A tak wychodzi na to , że ty rozmawiasz o swoich sprawach , które interesują przewodniczącego , nikogo nie informujesz, że takie spotkania się odbywają , jakie są efekty. Potem jest tak jak jest np. jak z kostką brukową, czy zmianami organizacji ruchu, które spadają na nas jak grom z jasnego nieba.

- Przewodniczący Zarządu Wojciech Widzicki: Ja mówiłem wiele razy o współpracy zarządu. Za chwile będzie harmonogram spotkań, więc dostaniecie listę spotkań do wakacji, albo do końca roku. Ale moim zdaniem , jak powstają jakieś sprawy na komisji infrastruktury to proszę wysyłać na bieżąco.

- Radny Mirosław Kościół: na bieżąco były wysyłane do ciebie np. Sprawa tego nieszczęsnego Zieleńca i sam dobrze wiesz , że to utknęło u ciebie. Ona została odesłana do urzędu z prawie miesięcznym opóźnieniem. My byśmy chętnie podjęli bardziej zacieśnioną współpracę. Lecz musimy widzieć chęć też z twojej strony.

- Przewodniczący Wojciech Widzicki: może nie wszystkie informacje przechodzą , ale też do mnie nie wszystkie informacje przychodzą . Ja bardzo chętnie zacieśnię współpracę.

Dyskusja nt. pracy zarządu i przepływu informacji

- Przewodniczący Wojciech Widzicki: Miasto informuje ogólnie wszystkie zarządy o sprawach dzielnic, należy „wytapać” swoją dzielnicę. Na dzień dzisiejszy, spraw jest bardzo mało dotyczących naszej dzielnicy. Czasami jest też tak, że miasto wprowadza jakieś zmiany np. zmiana organizacji ruchu na ul. Pobiedzisko, a w informacjach nie ma o tym wzmianki, co podnosiłem na spotkaniu.

- Radny Wojciech Krause : podnoszone było ,też że zostaliśmy wykluczenie z decyzji o kształcie zmian przy inwestycji „Skarpa” .

- Radny Mirosław Kościół : należy wystąpić z zapytaniem o taką przyczynę, mamy zaprzyjaźnionych miejskich Radnych , którzy chętnie lansują się u nas na festynach czy odpustach , ale jak do roboty to nie ma chętnych .

- Przewodniczący Zarządu Wojciech Widzicki: Jestem po kilku spotkaniach, pilotaż nad tym wziął wydział do spraw rad dzielnic a w szczególności Pani Sylwia Betlej. Ona wie ,że to nie dotyczy tylko naszej dzielnicy i wie , że współpraca ze strony np. ZDiZtu się posuła. Rzeczywiście my nie dostajemy żadnych informacji o tym co jest planowane.

Dyskusja nt. Sposobu informacji o inwestycjach i budowach. Szkodach deweloperskich po inwestycjach.

- Przewodniczący Wojciech Widzicki: z mojej strony to wszystko.

- Radny Mirosław Kościół : Z mojej strony pytanie do Zarządu czy został wydrukowany budżet i tabele o którą prosiłem.

- Przewodniczący Wojciech Widzicki: Tak tu jestteczka gdzie są wnioski tabela. Jeszcze to co rozmawialiśmy o spotkaniu ze Strażą Miejską, jestem po rozmowie z Panią Krajewską . Spotkanie planowane jest w połowie stycznia. Z mojej strony wszystko.

- Radny Mirosław Kościół : Mam pytanie do Przewodniczącego Andrzeja Nawary i Zarządu czy w związku z nieprawidłowościami , które sygnalizowałem zgłosił się do Państwa ktoś z Rady Miasta np. Pani Owczarczak ?

- Przewodniczący Zarządu Wojciech Widzicki: Nie

- Radny Mirosław Kościół : to teraz ten temat , który Nas tak wzburzył na ostatniej radzie dzielnicy tzn. nowy podział obowiązków w Zarządzie. Jak do tego doszło , że nie zostali poinformowani członkowie zarządu, Komisja Rewizyjna i Przewodniczący Rady o zmianach w podziale obowiązków, taka roszada stanowisk? Część obowiązków przejęła Radana Joanna Sabańska i jak okazało się podczas Sesji jest o niczym nie poinformowana, a jej wiedza jest zerowa na jakiegokolwiek temat. Jak do tego doszło, czy to się obyło na jakimś oficjalnym

zebraniu Zarządu?

- Przewodniczący Zarządu Wojciech Widzicki: To kto się teraz zajmuje budżetem ? To była moja indywidualna decyzja .

Ze względu na to, że ja z rangi pełnionej funkcji podpisuje większość dokumentów i Asia może to robić jako wiceprzewodnicząca poprosiłem ją, by to ona się tym teraz zajmowała.

- Radny Mirosław Kościat: No tak ale wcześniej wiedzieliśmy, że tymi sprawami zajmuje się w Zarządzie Radna Monika Dobrzyńska i nie było zastrzeżeń do jej pracy. Po czym dowiadujemy się, że bez poinformowania została odsunięta od tego i dowiadujemy się na sesji, że sprawami zajmuje się teraz Radna Joanna Sabańska .

- Radna Monika Dobrzyńska : Ale jak ja się o tym dowiedziałam, podczas sesji?

- Przewodniczący Wojciech Widzicki: Ale to są tak naprawdę obowiązki umowne i w zależności jaka jest sytuacja ... Ale my tego nie mamy nigdzie zapisanego, że ktoś otrzymał

- Radna Monika Dobrzyńska: Nie, nie zgodzę się z tobą. Od samego początku była mowa, że ja będę miała do tego dostęp i będę się tym zajmować.

- Radny Mirosław Kościat: Była o tym mowa na jednej z sesji

- Radna Joanna Sabańska: Ale to nie było nigdzie sformalizowane

- Przewodniczący Zarządu Wojciech Widzicki: To nie było nigdzie sformalizowane , to przewodniczący Zarządu organizuje prace Zarządu.

- Radny Mirosław Kościat: Tak , to przewodniczący organizuje , ale wypadło by poinformować , że Radna Monika Dobrzyńska się od dzisiaj się tym nie zajmuje, służy jako „doniczka” do ozdoby i do głosowania , a jej obowiązki przejmuje Radna Joanna Sabańska.

- Radna Joanna Sabańska : Co to de facto zmienia w kontaktach Rady z Zarządem?

- Radny Mirosław Kościat: to, że nie maś Joanno o niczym zielonego pojęcia. Gdy pytaliśmy się Ciebie o różne sprawy na poprzedniej sesji nie znależ odpowiedzi na żadne pytanie .

- Radna Joanna Sabańska : Ale Monika też się tym nie zajmowała. To o co pytales Mirku na ostatniej Sesji też nie było w jurysdykcji Moniki wcześniej.

- Radny Mirosław Kościat: Przynajmniej prowadziła tą tabelę i gdy wytoniła się dyskusja na grupie była w stanie nam coś powiedzieć. A w tej chwili od ciebie nie mamy żadnych informacji.

- Przewodniczący Zarządu Wojciech Widzicki: ja to wytłumaczę , bo nie będziemy tego przedłużać. Jeżeli chodzi o budżet w tym roku to była bardzo dynamiczna sprawa. W jaki sposób w ogóle ta sama procedura będzie przebiegała, nawet jeżeli chodzi o miasto. Na pewnym etapie to już nawet Miasto przejęło kontakt np. z Fundacją RC z księgowością , gdzie my nawet nie widzieliśmy faktur. Do tego mamy się w ogóle przyzwyczaić , ponieważ gdy wejdzie KSEF w ogóle nie będziemy ich widzieć. Tu w tej teczce masz przygotowane dekrety. Był to taki rok, gdzie się wszyscy uczyli jak to będzie wyglądało. W momencie gdy faktury i żądania rozliczeń spłynęły masowo. I ze względu, że Asia może przewozić i dostarczać dokumenty podpisane przez przewodniczącego i może to robić za mnie bo ma też pieczęć poprosiła Asię i tyle. I tutaj też wypracowaliśmy kilka spraw w kontaktach z Biurem do Spraw Rad Dzielnic z Panią Mieczkowską jak to będzie wyglądało na przyszły rok.

- Radny Mirosław Kościat: Czy jest sporządzone sprawozdanie z ostatniego posiedzenia Zarządu z dnia 28 Sierpnia 2025?

- Przewodniczący Zarządu Wojciech Widzicki: Jest

- Radny Mirosław Kościat: Jeszcze mam pytanie jakie wyglądają plany zarządu na najbliższy czas bo tu mamy spotkanie 28 Sierpnia , minęły wrzesień, październik, listopad, grudzień, cztery miesiące zarząd się nie spotyka, to jak tutaj mamy działać i współpracować ?

- Przewodniczący Zarządu Wojciech Widzicki: Najbliższe posiedzenie Zarządu, na którym będziemy omawiać budżet odbędzie się 9 stycznia. Zapraszamy.

Przewodniczący Andrzej Nawara: Przechodzimy do kolejnego punktu : Omówienie realizacji budżetu na rok 2025 i wytłumaczenie skąd wzięta się rezerwa.

- Przewodniczący Zarządu Wojciech Widzicki: Pierwsza najważniejsza rzecz . Rezerwa wzięta się stąd, że nie zrealizowaliśmy festynu, albo festynów, oraz , że była rezerwa na początku w kwocie 10.600,- złotych i z kultury : Samoobrona i Brydż 6750,- co daje kwotę 42.402,- złote, które przejdą do rezerwy na przyszły rok.

- Radna Joanna Sabańska: Ja to właściwie przeczytała Państwu na poprzedniej sesji, bo tu nie ma nic więcej do tłumaczenia. Ale Państwo zdjęli ten punkt z porządku obrad. Ja to Państwu przedstawiła poza porządkiem obrad co zostało zaprotokołowane i odczytane dzisiaj. I już byśmy mieli to zrobione. I Nie musielibyśmy się drugi raz spotykać.

- Radny Mirosław Kościat: Problemem jest przekazanie pieniędzy na festyn szkolny. Radni w uchwale, nie wiem czy jednogłośnie, ale na pewno zdecydowaną większością wyrazili sprzeciw. Miał być nasz festyn. Zarząd, a w szczególności Ty Wojciechu nie zrobiłeś nic, nie podjąłeś żadnych działań by do naszego festynu doszło. Nie było żadnego spotkania organizacyjnego, po czym w dwu osobowym składzie w czasie wakacji gdzie pozostali członkowie zarządu byli na urloпах, organizujesz spotkanie i przekazujesz, czy przekazujecie w dwójkę pieniądze na Festyn Szkolny. Chciałbym się dowiedzieć na co poszły te pieniądze, kto wystawiał faktury i na czyj wniosek?

- Przewodniczący Zarządu Wojciech Widzicki: Ja na samym początku gdy padł pomysł Festyn i organizujemy sami, to powiedziałem, że jest to bardzo duże przedsięwzięcie i jeżeli się radni włączą to możemy spróbować to zrealizować, nie było nikogo chętnego. Ja sobie zdaję sprawę, że festyn, który jest od 12 czy 14 lat w 14-tce, bo zaczynałem to organizować z Andrzejem Stawickim. To że ten festyn wygląda jak wygląda i 58-smej gdzie też pomagaliśmy organizować taki festyn. Wiemy ile przy tym jest organizacji. To nie jest wcale praca dla 5 czy 10 osób. Te festyny wyglądają tak jak wyglądają tylko dla tego, że zaczęły się angażować szkoły choć na początku tego nie było. My sceny i namioty rozstawiali we dwóch + z firmami, które to dostarczały i ja się w życiu nie podejmę organizacji kolejnego festynu bo zostanę z tym sam.

- Radny Mirosław Kościat: ja mam przed oczami, festyn, który robi Pani Lucyna dwa czy trzy lata temu i to nie musi być mega festyn ze sceną i fajerwerkami. To był skromny festyn dzielnicowy, na który przychodzili ludzie i fajnie się bawili. Nike tego nie mówi, że my musimy organizować koncert Sylwestrowy.

- Radna Jolanta Rychlik: Pani Lucyna ma swoich ludzi ma zaplecze

- Radny Mirosław Kościat: Ma doświadczenie. My dyskutujemy o tym, że nie było chętnych. Ja nie przypominam sobie sesji gdzie ktoś pytał czy są chętni do organizacji.

- Radny Szymon Mendyka: Gdy Zarząd nas pytał, wspólnie byśmy to wypracowali. Zarząd ma powiedzieć na sesji: formujemy komitet organizacyjny. Kto do pomocy, robimy, działamy.

- Radna Jolanta Rychlik: Zapukałeś do Joanny, że chcesz to zrobić?

- Przewodniczący Zarządu Wojciech Widzicki: Ja na zarządzie tym pierwszym, gdzie byliśmy wszyscy mówiłem kto chce się tego podjąć, proszę zgłaszać się. Nikt się nie zgłosił.

- Radny Szymon Mendyka: Na Zarządzie? Na zarządzie jesteście w cztery osoby.

- Przewodniczący Zarządu Wojciech Widzicki: To był wyjątkowy zarząd, gdzie było więcej osób.

- Radny Mirosław Kościat: Radni na Zarządzie nie mają głosu.
- Przewodniczący Zarządu Wojciech Widzicki: Radni mieli głos, ponieważ im go udzieliłem i tyle. Teraz też jak zapraszam Radnych na zarząd to z prawem głosu.
- Radny Mirosław Kościat: Dobrze nie odbiegajmy od tematu, kto złożył wniosek na festyn w szkole 58?
- Przewodniczący Zarządu Wojciech Widzicki: Już mówię, mieliśmy środki ponieważ nie wypaliły Bule projekt „Serce Dla Sportu”
Dyskusja o projekcie
- Radna Jolanta Rychlik: Fundacje nie są informowane o tym, że mają z wami robić drabinkę dla rady Dzilenicy. Patrząc na to co ja robiłem przed spotkaniem wigilijnym. Plakat szedł pięć razy do poprawki ..
- Radny Mirosław Kościat: do kogo?
- Radna Jolanta Rychlik: do Asi do Andrzeja i do Wojtka. i w poniedziałek po sesji rady „za 5 dwunasta” dowiaduję się, że ja mam coś zmienić to chyba jakieś żarty są?
- Radny Mirosław Kościat: do Wigilii wrócimy wróćmy do tematu.
- Przewodniczący Zarządu Wojciech Widzicki: Tak, wniosek „serce dla sportu” zakwestionowała Pani Sylwia Betlej, że wycofujemy wniosek. W sprawie 58 była rozmowa, też z Panią Sylwią Betlej i Weroniką Miczkowską co możemy zrobić z tymi pieniędzmi..
- Radny Mirosław Kościat: Kto rozmawiał z Panią Betlej i Miczkowską?
- Przewodniczący Zarządu Wojciech Widzicki: Ja.
- Radna Monika Dobrzyńska: A kiedy to było?
- Przewodniczący Zarządu Wojciech Widzicki: Sierpień? albo lipiec. Już wtedy wiedzieliśmy, że jeśli na nic nie wykorzystamy tych środków, to je stracimy, bo był uruchomiony wniosek.
- Radny Mirosław Kościat: i kto podjął decyzję?
- Przewodniczący Zarządu Wojciech Widzicki: Zarząd
- Radna Monika Dobrzyńska: Jak to? Przecież my się spotkaliśmy 18 sierpnia i była decyzja o przeznaczeniu tych środków na nasz festyn
- Radna Joanna Sabańska: Zarząd był 18 i 28 Sierpnia
- Przewodniczący Zarządu Wojciech Widzicki: Nikt się tym w końcu nie zajął by to zorganizować..
- Radny Szymon Mendyk: Nie do końca mnie to przekonuje. Na ostatniej sesji padło hasło, „kto może się zająć organizacją imprezy Rady Dzielniczy” i wytoniliśmy to w kilka minut. Więc to bardzo słabe tłumaczenia. To że wy jako Zarząd w czwórkę czy dwójkę nie dajecie z tym

radcy to ja zdaję sobie sprawę . Ale takie informacje robi się na Sesji .

- Przewodniczący Zarządu Wojciech Widzicki: Jaki Informacje robi się na sesji ?

- Radny Szymon Mendyk : takie , czy ktoś chce się zająć organizacją imprezy. Naszej Imprezy, Rady Dzielnic

- Przewodniczący Zarządu Wojciech Widzicki: Mirek się tym zajmował

- Radny Mirosław Kościat: Mielicie informacje jakie są, propozycje zespołów od strony muzycznej, ale jak to upamiętnić propozycji od strony Zarządu nie było. Zarząd realizuje wnioski . My tylko pomagamy.

- Przewodniczący Zarządu Wojciech Widzicki: no dobrze ale oficjalnego wniosku na to też nie było . Po prostu szukaliśmy sposobu na wydatkowanie tych pieniędzy. W związku z tym że nic się nie zadziało 28 Sierpnia mieliśmy zarząd , gdzie podjęliśmy decyzję , że jest festyn w szkole , który możemy wesprzeć. Środki poszły na scenę , nagłośnieni i poczęstunek .

- Radny Mirosław Kościat: To mnie nie przekonuje, cały czas nie wiem , kto zgłosił się po te pieniądze.

- Przewodniczący Zarządu Wojciech Widzicki: Zarząd szukał rozwiązania i podjęliśmy decyzję w składzie dwu osobowym.

- Radna Joanna Sabańska: Przypominam Mirku , że byłeś na tym zarządzie i wszystko słyszałeś.

Dyskusja

- Radny Wojciech Krause : przypominam ,ze mamy Komisję Rewizyjną, która może przejrzeć wszystkie dokumenty jeśli mamy kwestie sporne w tym temacie.

- Radny Szymon Mendyk : Składam Wniosek jako Przewodniczący Komisji Budżetowej o przeprowadzenie audytu przez Komisję Rewizyjną.

- Radny Mirosław Kościat: Informuje ,że wniosek został przyjęty.

- Przewodniczący Zarządu Wojciech Widzicki: Dobrze dalej . Kolejny punkt to nie zrealizowane zajęcia Samoobrony , 1200,- nie zostało wydatkowane przez klub brydżowy. Dyskusja. Reszta wszystkie wnioski zostały zrealizowane.

- Radny Mirosław Kościat: ja mam pytanie jeszcze o 11 listopada i wigilię .

- Radna Jolanta Rychlik : Zostałam poproszona przez Pana Wardziaka , o możliwość przeprowadzenia przez moja Fundację imprezy 11 listopada. Zatrudniłem na umowę o dzieło, zarówno zespół jak i grafika , Pani księgowa. Ja będę też później ponosiła koszty wystawienia pitów tym ludziom. I to jest mój wkład własny Panie Mirosławie, ponieważ ja z tej puli nie otrzymała pieniędzy na to. Ja jako fundacja. W

Ramach projektu zostały zakupione 4 upominki dla osób przebranych to karty podarunkowe z Empiku. Wszystko w ramach projektu. Naszym wkładem własnym w tą imprezę był taniec Poloneza przez naszą grupę taneczną. Katering był też, źle obliczony ponieważ ja do tego katering u dołożyłam 387,- złotych. Jeśli chciałby Pan przyjść i sprawdzić Nasze faktury z wieczoru niepodległości to ja zapraszam.

Dyskusja Plakat

19.50 Przewodniczący Rady Dzielniczy zarządza dwie minuty przerw dla ostudzenia emocji.

19.57 Wznowienie Sesji

- Przewodniczący Zarządu Wojciech Widzicki: Podsumowując wiele z tych punktów byłoby nie do zrealizowania gdyby nie zaprzyjaźnione organizacje. Stawali byśmy w przetargach i robili byśmy to wszystko znacznie drożej. Miało się tym już zajmować miasto, ale do puki tego nie robią to korzystamy z dobrej woli naszych mieszkańców.

- Radny Mirosław Kościat: Nikt nie ma tu nic przeciwko Naszym mieszkańcom tylko oczekujemy transparentności. A ponieważ jesteście Państwo powiązani pewnymi zależnościami. Dla tego mamy prawo zadawać pytania. To że mówicie, że Szymon będzie ostatni raz radnym bo zadaje pytania to ja mogę porównać to do tego co robił Kniter gdy przegrał ze zmianą granic, próbował wymusić na koledze Krause żeby mnie kontrował po czym wycofał się.

- Przewodniczący Zarządu Wojciech Widzicki: ale to nie ma związku.

Dyskusja Gazetka

- Przewodniczący Zarządu Wojciech Widzicki: Rozmawiam z miastem na co możemy wydawać pieniądze w ramach promocji Rady.

Dyskusja materiały promocyjne .

20.04 Zabiera głos jeden z mieszkańców Pan Wojciech Gila: Cytuje punkt 4 dziennika ustaw Województwa Pomorskiego : Radni powinni zachowywać się godnie , w sposób nie podważający zaufani do wyborców i wykonywania mandatu. A punkt drugi mówi , że radni utrzymują kontakt z mieszkańcami dzielnicy, w szczególności na zebraniach i dyżurach . Zwracam się do Was tymi punktami, które są wynotowane.

Przewodniczący Rady Dzielniczy Andrzej Nawara : bardzo dziękuje Panu za tą wypowiedź. W tym momencie ją przerywam.

Przechodzimy do kolejnego punktu zmiana uchwały budżetu na rok 2025 . na stołach maja państwo projekt uchwały.

- Przewodniczący Zarządu Wojciech Widzicki: odczytuje zmianę uchwały.

Przewodniczący Rady Dzielniczy Andrzej Nawara: czy są jakieś pytania, nie widzę przechodzimy więc do głosowania.

nr uchwały 9/26/2025 odczytuje brzmienie uchwały. Zmiana zostaje zaakceptowana 11 głosów za i jeden głos się wstrzymał.

Sprawy różne Dyskusje:

- Informacje o nagrodzie: Kilometry dla Gdańska III miejsce dla dzielnicy.
- Informacje o organizacji obchodów 50.- rocznicy wybuchu gazu na dzielnicy.
- Informacje o Sprawie nadania nazwy ulicy – Jen Rohde
- Informacje o Klubie Brydżowym – wolna wypowiedź Pana Wojciecha Gili

Zamknięcie 9 Sesji rady Dzielniczy Siedlce przez Przewodniczącego Rady Dzielniczy Andrzeja Nawara

Sporządził stenogram zgodnie z nagraniem Audio

Radny Szymon Mendyka

PRZEWODNICZĄCY RADY
DZIELNICZY SIEDLCE
Andrzej Nawara
Andrzej Nawara